

Coopers in their service. That it shall be the duty of such Inspectors to grant a regular Bill of Inspection for each lot of Flour so inspected, specifying the date, and mark, (when required) and the different qualities.

On motion of Mr. Cu villier, seconded by Mr. Bruneau,

Referred.

*Resolved*, That the said Petition be referred to a Committee of five Members, to report thereon with all convenient speed, with power to send for persons and papers.

*Ordered*, That Mr. Cu villier, Mr. M'Cord, Mr. Dumont, Mr. Davidson, and Mr. Viger, do compose the said Committee.

Petition from Montreal, praying the incorporation of a Bank

A Petition of the Citizens and Merchants of the City of *Montreal*, whose names are thereunto subscribed, was presented to the House by Mr. Cu villier, and the same was received and read; setting forth, That the want of a Bank in this Province, having been long felt by persons engaged in commercial dealings, an Association, on the twenty-third day of June, in the year of our Lord one thousand eight hundred and seventeen, was formed, by certain of the Petitioners, and the predecessors of the others of them, for the purpose of establishing a Bank at the said City of *Montreal*, and by certain Articles of Agreement, bearing date on that day, the persons so associated agreed to carry on the Banking Business at the said City of *Montreal*, by the name of the *Montreal Bank*, under certain covenants, provisions, limitations and restrictions, in the said Articles of Agreement contained, of which Articles of Agreement the Petitioners take the liberty of annexing a copy hereunto. That by the terms of the said Articles of Agreement, the Capital Stock of the said Association was limited to two hundred and fifty thousand pounds, current money of this Province, to be divided into five thousand Shares, of fifty pounds each; and by the said Articles, various provisions were made for the conduct and management of the said business of the said Association. That the whole of the Capital Stock has been subscribed, and the portion of it of which the payment has been required, under the terms of the said Articles of Agreement, has been paid by the different Stockholders; and the Bank so formed, has been for some time past, and is now, engaged in carrying on the business for which it was established, and the Petitioners are the present Stockholders of the said Bank. That the beneficial purposes contemplated by the establishment of the said Bank, will be imperfectly attained, and great inconvenience will be incurred in the conduct of its business and concerns, without the benefit of an Incorporation of the Stockholders of the said Bank, and the Petitioners are therefore led to hope that in consideration of the evident utility of such an establishment, this Incorporation may be obtained under the authority of the Legislature of this Province. Wherefore the Petitioners pray, that they, their successors and assigns, for the better effecting of the purpose of their Association, may, by an Act of the Legislature of this Province, be Incorporated, under regulations and provisions, as nearly corresponding with the terms of their original Association, as may be, and under such other regulations and provisions, as the Legislature, in its wisdom, may prescribe.

On motion of Mr. Cu villier, seconded by Mr. Bellet,

Referred.

*Resolved*, That the said Petition be referred to a Committee of five Members, to report thereon with all convenient speed, with power to send for persons and papers.

*Ordered*, That Mr. Cu villier, Mr. M'Cord, Mr. Viger, Mr. Davidson, and Mr. Lacombe, do compose the said Committee.

Petition from William Henry, praying for Regulations of Police.

A Petition of the Inhabitants of the Borough of *William Henry*, whose names are thereunto subscribed, was presented to the House by Mr. M'Cord, and the same was received and read; setting forth, That it is expedient, for the prosperity of this Borough, that Police Laws be established, for the better regulation of the same

de conséquence, qu'il sera fait bon de la différence du poids, et qu'il sera alloué une charge régulière dans tous et chaque tels cas à l'Inspecteur pour frais de Tonnelliers, &c. lorsqu'il sera nécessaire d'employer des Tonnelliers. Qu'il sera du devoir de tels Inspecteurs d'accorder un Bill d'inspection pour chaque lot de Fleur ainsi inspectée, spécifiant la date et les marques (lorsque requis) ainsi que les différentes qualités.

Sur Motion de Mr. Cu villier, secondé par Mr. Bruneau,

*Résolu*, Que ladite Pétition soit référée à un Comité de Cinq Membres, pour faire rapport sur icelle, avec toute la diligence convenable, avec pouvoir d'envoyer querir personnes et papiers.

*Ordonné*, Que Mr. Cu villier, Mr. M'Cord, Mr. Dumont, Mr. Davidson et Mr. Viger composent ledit Comité.

Référée.

Une Pétition des Citoyens et Marchands de la Cité de *Montréal*, dont les noms y sont soussignés, a été présentée à la Chambre par Mr. Cu villier, laquelle a été reçue et lue; exposant, Que le défaut d'une Banque en cette Province, ayant été depuis long-tems ressenti par les personnes qui se trouvent liées dans des affaires de Commerce, il s'est formé une Association le vingt-troisième jour de Juin, en l'année de Notre Seigneur mil huit cent dix-sept, par un certain nombre des Pétitionnaires et de leurs Prédécesseurs, à l'effet d'établir une Banque dans la Cité de *Montréal*, et d'après certains articles d'accord portant date le même jour, les personnes ainsi associées sont convenues de conduire les affaires d'une Banque en ladite Cité de *Montréal*, sous le nom de la Banque de *Montréal*, d'après certaines conventions, provisions, limitations et restrictions contenues dans lesdits articles d'accord, dont les Pétitionnaires prennent la liberté d'y annexer copie. Que d'après les conditions desdits articles d'accord, le Fonds de ladite Compagnie de ladite association a été limité à deux cent cinquante mille Livres, argent courant de cette Province, et divisé en cinq mille Actions de cinquante Livres chaque, et que par lesdits articles diverses provisions ont été faites pour la conduite et administration des affaires de ladite Association. Que la somme pour le fonds de la Compagnie a été souscrite en entier, et que la part ou portion requise d'après les conditions desdits Articles d'accord a été payée par les différens Propriétaires de Fonds ou *Stock*, et la Banque ainsi établie est depuis quelque tems, et se trouve maintenant occupée à conduire les affaires de son établissement, et que les Pétitionnaires sont les Propriétaires de Fonds ou *Stock* de ladite Banque. Que sans l'avantage d'une Incorporation desdits Propriétaires de Fonds ou *Stock* de ladite Banque, le but salulaire de son établissement ne pourra être que très-imparfaitement atteint et rencontrera beaucoup d'inconvéniens, rapport à ce qui concerne la conduite de ses affaires et transactions. Les Pétitionnaires sont en conséquence portés à espérer, d'après l'utilité évidente de son établissement, qu'ils pourront obtenir l'avantage d'être incorporés sous l'autorité de la Législature de cette Province. C'est pourquoi les Pétitionnaires supplient humblement que par un Acte de la Législature de cette Province, ils soient, eux, leurs Successeurs et ayans cause, incorporés pour mieux conduire l'objet de leur Association sous telles Règles et Provisions, qui répondront autant que possible aux conditions de leur Association originaire, et sous telles Règles et Provisions qu'il plaira, dans sa sagesse, à la Législature leur prescrire.

Sur Motion de Mr. Cu villier, secondé par Mr. Bellet,

*Résolu*, Que ladite Pétition soit référée à un Comité de Cinq Membres, pour faire rapport sur icelle, avec toute la diligence convenable, avec pouvoir d'envoyer querir personnes et papiers.

*Ordonné*, Que Mr. Cu villier, Mr. M'Cord, Mr. Viger, Mr. Davidson et Mr. Lacombe composent ledit Comité.

Référée.

Une Pétition des Habitans du Bourg de *William Henry*, dont les noms y sont soussignés, a été présentée à la Chambre par Mr. M'Cord, laquelle a été reçue et lue; exposant, Qu'il est expédient et à l'avantage de ce Bourg, d'établir des Règlements de Police pour la meilleure organisation dudit Bourg. En conséquence les

Pétition de William Henry demandant des Règlements de Police.